
Referat elevrådsmøte 13.05.2025 

 

Tilstede : 

Mathias frå 7.steg.  

Sara og Kasper frå 6.steg 

Julie og Matias frå 5.steg.  

Ailo og Jonar frå 4.steg  

Sebastian frå 3.steg 

Aron og Sander frå 2.steg  

Linda Rektor  

Malin Miljørettleiar  

  

Dagens agenda :  

 

Vi startet møtet med å kåre 17.mai tegninger. 1, 2 og 3 plass ble kåret.  

Saker til elevrådet: 

Etter kåringen av tegninger hadde 6.steg noen saker de ville drøfte:  

-  De ønsker at alle klassene får egen klasseball. Ønsker og at vaktmesteren går opp på taket og tar 

ned de ballene som er der. Linda sier at hun skal spørre vaktmesteren om han har mulighet til å 

hente ballene, og sier også at hun kan gå til innkjøp av en klasseball.  

- De vil ha kanonballturnering. Linda sier at hun skal snakke med lærerne om å få dette til.  

Andre ønsker som var nevnt var større mål på grusbanen, være mer med fadderbarn og ønske om å 

besøke gården ved panorama.  

 

 


